
Styrelsens framställan gällande överlåtelse av 
mark till kommunen 
 

Kommunen har informerat styrelsen i samfälligheten om att de behöver 
mark som förnärvarande är i styrelsens ägo. Anledningen är vägbygge som 
planeras. Inom området finns idag 2 stycken belysningsstolpar tillhörande 
Blommelunds samfällighetsförening som inte ingår i marköverlåtelsen och 
som kommunen alltså monterar ner och ger tillbaks till samfälligehten.  

Styrelsen har framfört till kommunen att detta kräver stämmobeslut och att 
vi inte ser någon anledning till att ge marken utan ersättning som är det 
förslag vi fått ta del av. På stämma  kommer kommunen berätta mer om 
bakgrund och möjligheter för styrelsen. Samfälligheten får sedan fatta beslut 
kring att överlåta mark till kommunen eller inte i detta skede.  

Området är om 1502 m2 av fastigheten Sandbyhov 32. Området kommunen 
vill ta över är markerat med svart nedan.  

 
 
 

 


